
學校名稱：Kansai University of International Studies - 關西國際大學 

提供交換生名額：每年 1名 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4月與 9/10月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

 

1. 建校年份：1987  

2. 學生數：3900 

3. 網站： https://www.kuins.ac.jp/ 

簡介： 

關西國際大學（Kansai University of International Studies）是一所位於日本兵庫縣

三木市的私立大學。學校最初成立於 1987年，最初是一所女子大專。1998 年，

它成為一所男女混合的四年制大學。它於 2009年在神戶和大阪之間的尼崎市開

設了校區。 

學校設有教育學部（教育福祉學科、英語教育學科）、人類科學部（人類行動學

科、商務行動學科）、社會學部、保健醫療學部等，研究生大學院設有人類行動

學研究科與護理學研究科。 

Kansai University of International Studies (KUISs) is a private university in Miki, 

Hyōgo, Japan. The school was first established as a junior women's college in 1987. 

In 1998 it became a co-ed four-year college. It opened a campus in Amagasaki city 

between Kobe and Osaka in 2009. 

It was divided into five faculties, with human sciences and health sciences operating 

at Miki and International Communication, Business Administration and Education at 

Amagaskei. 

資料來源：https://en.wikipedia.org/wiki/Kansai_University_of_International_Studies 

https://www.newton.com.tw/wiki/%E6%97%A5%E6%9C%AC%E9%97%9C%E8%A5%BF%E5%9C

%8B%E9%9A%9B%E5%A4%A7%E5%AD%B8 
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